
یک سفره خانه غیرمجاز که در محدوده باغ های قصردشت شیراز احداث شده بود، توسط شهرداری شیراز تخریب شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری شیراز، یک واحد سفره خانه غیرمجاز که در محدوده باغ های قصردشت، در بلوار شهید 
چمران راه اندازی شده بود، توسط معاونت خدمات شهری، تخریب شد. معاون خدمات شهری شهرداری شیراز در این خصوص گفت: با توجه به 
ساخت و راه اندازی یک سفره خانه غیرمجاز در باغی واقع در بولوار شهید چمران، پس از طی مراحل قضایی و همکاری نیروهای انتظامی تخریب 
شد. محمدرضا محمدحسن پور افزود: مأموران در راستای حفاظت از باغ ها و جلوگیری از هرگونه ساخت وساز غیرمجاز و پس از ابلاغ آرای قضایی 

اقدام به تخریب یک سفره خانه غیرمجاز واقع در بولوار چمران کردند.
وی ادامه داد: تمام بناهای غیرمجازی که در محدوده باغ ها به صورت غیرمجاز ساخته شده طبق قانون و با توجه به رأی کمیسیون ماده 100 پس 

از تأیید مقام قضایی تخریب خواهد شد.
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شماره

صفحه

روزنامه

یکپارچه شهری  مدیریت  بحث 
محافل  در  سال هاست  که 
مختلف مطرح است و در تحلیل 
آن  به  نیز  پیشین  خبرهای 
پرداخته ایم، موضوعی بسیار مهم 
و اساسی به شمار می رود، چراکه 
عدم تحقق این مدیریت منجر به 
ناهماهنگی ها،  از  بسیاری  ادامه 
وقت کشی ها  حیف ومیل ها، 
نارضایتی ها  فزونی  درنتیجه  و 

خواهد شد. 
در وضعیت کنونی هر دستگاه 
می زند  را  خود  ساز  اجرایی 
پیچیده  ضوابط  و  نظر  تنها  و 
دارد  قبول  را  خود  زمان بر  و 
بخشی نگری های  این  دود  که 
متعصبانه و خودمحورانه  به چشم 
بی اعتمادی های  و  می رود  مردم 

عمومی را تشدید می کند.
فعلی؛ حرکت چرخ  روند  ادامه 
و  کُند  را  توسعه  و  پیشرفت 
و  می کند  متوقف  نیز  گاهی 
معنوی  و  مادی  سرمایه های 

کشور را به فنا می سپارد.
که  قانونی  مصوبات  بسیار  چه 
شخصی  سلایق  لابه لای  در 
بخشی نگری های  میان  در  و 

غیراصولی، هرگز رنگ اجرا را 
به خود ندیده اند و چه زمان های 
این  در  که  ارزشمند  و  طولانی 
سوخته  باطل  و  بیهوده  معرکه 
به دفعات  همچنین  است.  شده 
بسیار پس از مطرح شدن مجدد 
هم  فعالیت های  لایحه،  این 
فردی و هم شبکه ای در تقابل با 
آن شدت یافته و مانع تحقق این 
امر مهم شده است. گویی خوی 
تمامیت خواهی در میان برخی از 
اجازه  نیست و  مدیران زدودنی 
حیات  به  که  نمی دهند  و  نداده 
تقابلات  و  تضادها  اختلافات، 
نفس  مردم  تا  شود  داده  پایان 
در  این همه  و  بکشند  راحتی 
ارگان ها سرگردان و  ادارات و 
خسته و نالان، به دنبال امضاهای 

طلایی! نگردند. 
و  سرمایه ها  از  بسیار  چه 
پیچ وخم  در  سرمایه گذاری ها 
برووبیاهای  و  ضوابط  
متعدد،   اجرایی  دستگاه های 
و  داده  ترجیح  برقرار  را  فرار 
تولید را رها کرده و به کارهای 
کشانده  اقتصادسوز  و   انگلی 

شده اند.

اتاق  هیئت رئیسه  عضو 
بازرگانی فارس با تأکید بر اینکه 
در  پتروشیمی  ساخت  روی  نباید 
چراکه  باشیم  داشته  اصرار  فارس 
گفت:  ندارند،  اقتصادی  توجیه 
کار  پتروشیمی ها  جابه جایی 

درستی است.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
بازرگانی  اتاق  عمومی  روابط  از 
جلسه  در  ابوقداره  عباس  فارس، 
بازرگانی  اتاق  انرژی  کمیسیون 
و  پرسش ها  به  پاسخ  در  شیراز 
جابه جایی  درباره  بحث هایی 
اظهار  فارس،  پتروشیمی های 
ساخت  روی  نباید  داشت: 
پتروشیمی در فارس اصرار داشته 
اقتصادی  توجیه  چراکه  باشیم 
درستی  کار  جابه جایی  و  ندارند 
در  باید  اشتغال زایی  ولی  است 
استان فارس باشد و اینکه درزمینه 
ورود  استان  پیمانکاران  تجهیزات 

کنند کاملًا درست است. 
وی بابیان اینکه فارس ظرفیت های 
که  دارد  انرژی  حوزه  در  خوبی 
استفاده  فرصت ها  این  از  باید 
سه  حاضر  حال  در  افزود:  کنیم، 
بخش  در  گاز  و  نفت  کنسرسیوم 
وجود  فارس  استان  در  خصوصی 
فعال  نیمه  آنها  از  یکی  که  دارد 

است.
وظیفه  کرد:  عنوان  ابوقداره 
برای  تلاش  بازرگانی  اتاق  اصلی 
که  است  کسب وکار  روان سازی 
فارس  بازرگانی  اتاق  این مهم در 

نیز با جدیت دنبال می شود.
اساس  بر  داشت:  اظهار  وی 
هستیم  تلاش  در  برنامه ریزی ها 
انرژی  نشست تخصصی در حوزه 
از  استفاده  لزوم  محوریت  با 
در  انرژی  حفظ  جدید  شیوه های 
در  انرژی  بین المللی  حوزه های 
اتاق بازرگانی فارس برگزار کنیم.

پالایشگاه  توسعه  طرح  مجوز 
شیراز صادر شد

امین عربی، مشاور استاندار فارس 
این  در  نیز  گاز  و  نفت  امور  در 
جلسه با اشاره به تازه ترین اتفاقات 
گفت:  استان،  انرژی  حوزه  در 
پالایشگاه  توسعه  طرح  مجوز 

شیراز صادر شده است.
بحث وجدل های  اینکه  بابیان  وی 
وجود  زمینه  این  در  زیادی 
اختلاف  عمده  گفت:  داشت، 
پالایشگاه  و  محیط زیست  بین 

مربوط به یک زمین با مالکیت 
که  بود  بمو  پارک  و  پالایشگاه 
به  آسیبی  هیچ  پالایشگاه  توسعه 

پارک بمو وارد نمی کند.
عربی با اشاره به حساسیت برخی 
این  در  مردم نهاد  سازمان های  از 
پالایشگاه  توسعه  افزود:  زمینه 
ندارد  محیط زیست  برای  ضرری 
و عمده اختلاف درباره زمین بود.

امور  در  فارس  استاندار  مشاور 
نفت و گاز بیان کرد: با توجه به 
حوزه  در  فارس  استان  مشکلات 
انرژی، این پالایشگاه کمتر از 40 
درصد فرآورده های نفتی استان را 
از  را  مابقی  و  کند  تهیه  می تواند 
که  کنیم  تأمین  دیگر  استان های 
در صورت توسعه و اتصال استان 
نفتی  فرآورده های  لوله  به خطوط 

این مشکل برطرف می شود.
استان  اتصال  اینکه  بابیان  وی 
فرآورده های  لوله  خط  به  فارس 
است،  پروژه  همین  در  هم  نفتی 
تصریح کرد: اگر این پروژه اجرا 
نفتی  فرآورده های  می تواند  شود 
نیز  استان ها  دیگر  به  را  فارس 
منتقل کند و اگر اجرا نشود باید 
فارس  استان  به  نفتی  فراورده های 

وارد شود.
ویژه  منطقه  به  اشاره  با  عربی 
پروژه  گفت:  لامرد  بر  انرژی 
بزرگ آلومینیوم لامرد که حدود 
7 میلیارد دلار سرمایه گذاری شده 
و 75 درصد پیشرفت داشته است، 
نقش مهمی در توسعه استان دارد.

امور  در  فارس  استاندار  مشاور 
نفت و گاز تصریح کرد: مدیران 
ارتباطی  دارند  دوست  پروژه  این 
استان  اقتصادی  و  علمی  مراکز  با 
داشته باشند و در این راستا نشستی 
با دانشگاه صنعتی شیراز، دانشگاه 
بازرگانی  اتاق  رئیس  با  و  شیراز 

برگزار شده است.
عربی بابیان اینکه قرار بر این شد 
که کارگروه علمی تشکیل شود و 
فعالیت ها بر اساس یافته های علمی 
پروژه  این  مدیران  گفت:  باشد، 
علمی  مراکز  و  اتاق  از  مجدد 
درخواست کردند که بازدیدی از 
اشاره  با  وی  باشند.  داشته  منطقه 
سرمایه گذاری  ظرفیت  و  ابعاد  به 
بین المللی،  سطوح  در  پروژه  این 
طی  درخواست  محلی  و  ملی 
زمینه های  اتاق  اعضای  بازدید 

سرمایه گذاری هم بررسی شود.

بزرگ  تهران  فتای  پلیس  رئیس 
از  استفاده  پیامدهای  مورد  در 
برای  فالوور  افزایش  نرم افزارهای 

اینستاگرام و... هشدار داد.
تورج  سرهنگ  ایسنا،  گزارش  به 
حالت  در  گفت:  دراین باره  کاظمی 
عادی هر مسئله ای در فضای حقیقی 
طبیعت  و  عرف  از  خارج  مجازی  و 
را  کاربران  تهدید  امکان  باشد، 
به  فالووریاب ها  لذا  می دهد؛  افزایش 
دلیل اینکه جزو بدافزارها هستند که 
توسط افراد مختلف ایجاد شده است، 
دید مثبت و قابل قبولی نسبت به آن 

وجود ندارد.
از  که  کاربرانی  به  اشاره  با  کاظمی 
گفت:  می کنند،  استفاده  موارد  این 
افزایش  نرم افزار  آن  اینکه  به محض 
فالوور را نصب کنند، احتمال سرقت 
رفتن  بین  از  یا  آن ها  اطلاعات 
اطلاعات و... وجود دارد؛ یا اینکه 

می گیرد  قرار  سوءاستفاده  مورد 
کاربری شان  حساب  اطلاعات  یا 

به منظور تهدید و اخاذی وجود دارد.
با  شهروندان  بسیاری  داد:  ادامه  وی 
می کنند  اظهار  فتا  پلیس  به  مراجعه 
دزدان  نرم افزارها،  این  نصب  از  بعد 
از دست  را  اینترنتی حساب کاربری 
ما گرفته اند و افرادی اکانت ما را در 
اختیار دارند و به دوستان و آشنایان 

ما پیام می دهند.
مصداق  را  روند  این  ادامه  کاظمی 
در  فالوور  افزایش  بدافزارهای  بارز 
کرد:  اضافه  و  دانست  اینستاگرام 
حالت  در  افراد  این  اینکه  احتمال 
عادی و محیط حقیقی شناسایی شوند، 
اقدام  نیز  ما  همکاران  دارد؛  وجود 
مورد  افراد  اگر  و  می کنند  رصد  به 
گیرند،  قرار  ما  همکاران  شناسایی 
صورت  آن ها  با  قضایی  برخورد 

می گیرد.

رئیس پلیس پیشگیری ناجا با اشاره 
به هدف گذاری پلیس برای تجهیز ۴۰ 
گفت:  دوربین  به  پلیس  البسه  هزار 
پلیس  عملکرد  از  مردم  درصد   ۸۷

پیشگیری رضایت دارند.
محمد  سردار  ایسنا،  گزارش  به 
یک  روزه  همایش  حاشیه  در  شرفی 
روسای  و  پاسگاه ها  فرماندهان 
زنجان  استان   انتظامی  کلانتری های 
به  اشاره  با  خبرنگاران  جمع  در 
لباس  هزار   ۴۰ تجهیز  هدف گذاری 
در  کرد:  بیان  دوربین  به  پلیس 

شده  توزیع  عدد  هزار  اول  مرحله 
از  داریم  بعد قصد  است و در مرحله 

دوربین های عینکی استفاده کنیم.  
اینکه  بر  تأکید  با  انتظامی  مقام  این 
در  پلیس  کارکنان  از  نفر  هزار   ۱۵
رفتار  تعالی  آموزشی  کلاس های 
امر  این  گفت:  کرده اند  شرکت 
مردم   رضایتمندی  افزایش  به  منجر 
اساس  بر  و  شده  پلیس  عملکرد  از 
پایش صورت گرفته ۸۷ درصد مردم 
رضایت  پیشگیری  پلیس  عملکرد  از 

دارند.

مطالعات  مرکز  سرپرست 
روستایی  و  شهری  برنامه ریزی 
دهیاری های  و  شهرداری ها  سازمان 
لایحه  وضعیت  آخرین  از  کشور 
داد  خبر  شهری  یکپارچه  مدیریت 
مدیریت  لایحه  امیدواریم  گفت:  و 
آینده  ماه  یک  طی  شهری  یکپارچه 

به دولت برود.
با  گفت وگو  در  عبداللهی  مجید 
لایحه  کرد:  اظهار  دراین باره  ایسنا، 
اساس  بر  شهری  یکپارچه  مدیریت 
تصمیم دولت به دو بخش تقسیم شد 
و طی آن قرار شد که یک بخش از 
مدل مدیریت یکپارچه شهری توسط 
بازبینی  مورد  دیگر  بار  شهرداری 
است  متولی  شهرداری  و  گیرد  قرار 
ترسیم کند و سپس  را  این مدل  که 
بحث  به  کلان شهرها  کمیسیون  در 

گذاشته شود.
وی بابیان اینکه بخش دیگر این لایحه 
یکپارچگی  و  ساماندهی  به  مربوط 
شهرداری های  محیط  داخلی  نظامات 
حقیقت  در  گفت:  است،  کشور 
زوائد  و  حشو  فعلی،  قانون  بازنگری 
که  ساختاری  اصلاحات  قانون،  در 

جهت گیری های  افتد،  اتفاق  بایستی 
جدیدی که بایستی در قانون  متناسب 
با  پیشرفت های صورت گرفته باشد 

را وزارت کشور متولی شد.
سرپرست مرکز مطالعات برنامه ریزی 
شهری و روستایی سازمان شهرداری ها 
کرد:  اضافه  کشور  دهیاری های  و 
این  از  بخشی  بازنگری  خوشبختانه 
عهده  به  آن  مسئولیت  که  لایحه 
گرفته  صورت  بوده  کشور  وزارت 
است و در قالب حدود 64 ماده لایحه 
مدیریت امور شهرداری ها در وزارت 
مراحل  و  است  شده  تنظیم  کشور 
به عبارت دیگر  می کند.  طی  را  نهایی 
و  رسیده  اتمام  به  تقریباً  ما  تکلیف 
امیدواریم طی یک ماه آینده با امضای 
وزیر کشور این لایحه به دولت رود.

معاون توسعه مدیریت، پشتیبانی و مشارکت های 
مردمی سازمان نوسازی مدارس کشور گفت: 30 
هزار   90 و  است  تخریبی  ایران  مدارس  درصد 
نوسازی  و  بازسازی  برای  اعتبار  تومان  میلیارد 
آنها نیاز است درحالی که اعتبار این سازمان تنها 

2 هزار میلیارد تومان است.
جمع  در  جمال زاده،  محمد  ایرنا  گزارش  به 
بیان  هیئت مدیره مجمع خیرین مدرسه ساز شیراز 
کرد: در طول سال های پس ازانقلاب، 70 درصد 
مدارس ایمن شدند که نقش خیران در این زمینه 
مناطق  برخی  تعیین کننده است چراکه در  بسیار 
دولت  بودجه  با  خیران  میزان کمک  استان ها  و 
نیز  آنان  مشارکت  گاه  حتی  و  می کند  برابری 

بیشتر است.
دارد،  وجود  دنیا  تمام  در  خیر  کار  افزود:  وی 
حریف  دولت ها  و  هستند  محدود  منابع  چراکه 
تأمین  نباشند،  خیران  اگر  و  نمی شوند  هزینه ها 

منابع دشوار می شود.

بنیادین  جامع  سند  به  اشاره  با  مسئول،  مقام  این 
اساس  بر  داشت:  اظهار  آموزش وپرورش،  تحول 
و  تربیتی  آموزشی،  فضای  استاندارد  سند،  این 
مترمربع  هشت  دانش آموز  هر  برای  ورزشی 
است که باید تا سال 1404 محقق شود؛ اما امروز 
پنج  فقط  دانش آموز  هر  برای  کشوری  میانگین 

مترمربع است.
معاون توسعه مدیریت، پشتیبانی و مشارکت های 
تأکید  کشور  مدارس  نوسازی  سازمان  مردمی 
به  دانش آموزی  نفری  میلیون   14 جمعیت  کرد: 

فضای استاندارد نیاز دارد.
حال  در  خیران  جامعه  داد:  ادامه  جمال زاده 
گسترش و پیشرفت است و باید اساسنامه استانی 
برخی  تدوین شود؛ زیرا  آنها  برای  و شهرستانی 
و  خیران  با  هماهنگی  و  هم افزایی  در  استان ها 

مدیران این مجامع ضعیف هستند.
مشارکت خیران مدرسه ساز فارس افزایش یافت
در  هم  فارس  مدرسه ساز  خیرین  مجمع  رئیس 
در  استان  این  پیشتازی  به  اشاره  با  نشست  این 
امر مشارکت خیرین گفت: ظرف 2 دهه اخیر، 
خیران افزون بر یک هزار و 200 طرح آموزشی 
از 9 هزار و 500 کلاس  بیش  با  را  پرورشی  و 

درس در اقصی نقاط استان احداث کردند. 
تنگناهای  باوجود  افزود:  میرباقری  علی  محمد 
مالی و اقتصادی حاکم بر کشور، میزان مشارکت 
به  درصد   25 از  اخیر  سال   2 در  فارس  خیران 
بیش از 45 درصد رسیده که این امر بیانگر همت 

خیران این استان است.

تقاطع  داد:  خبر  شیراز  شهردار 
حال  در  جوادیه  غیرهمسطح 
آماده  و  نهایی  مراحل  گذراندن 

افتتاح است.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از 
از  بازدید  در  اسکندرپور  شیراز، 
پروژه تقاطع غیرهمسطح جوادیه با 
اشاره به نقش این تقاطع در توزیع 
شیراز  شهر  به  ورودی  ترافیک 
خاطرنشان کرد: امیدواریم با افتتاح 
در  تسریع  شاهد  جوادیه  تقاطع 
ترافیک خروجی و ورودی شیراز، 
درون شهری  ترافیک  تفکیک 
میزان  کاهش  و  برون شهری  از 
شیراز  غربی  شهرک های  ترافیک 

و بلوار صنایع باشیم.
پروژه  احداث  کرد:  تصریح  وی 
تقاطع غیرهمسطح جوادیه به طول 
راستای  در  کیلومتر   ۶ مجموعاً 
مهدی  کوهسار  بزرگراه  تکمیل 
شهر  پیرامونی  رینگ  و  )عج( 

شیراز است.
مسیر  کیلومتر   ۲۲ افتتاح 
دهه  مناسبت  به  دوچرخه سواری 

فجر 
شهردار شیراز همچنین در بازدید از  
دوچرخه سواری  مسیر  نخست  فاز 
دهه  مناسبت  به  کرد:  اعلام 
مسیر  کیلومتر   ۲۲ فجر  مبارک 
دوچرخه سواری افتتاح و در اختیار 

شهروندان قرار می گیرد.
رویکرد  به  اشاره  با  اسکندرپور 
مدیریت  مجموعه  انسان محوری 
 ۸ هم اکنون  گفت:  شهری 
دوچرخه سواری  مسیر  از  کیلومتر 
اجرا  حال  در  شیراز  کلان شهر 
برنامه ریزی های  طبق  و  است 
انجام شده ۲۲ کیلومتر مسیر ویژه 
مبارک  دهه  در  دوچرخه سواری 

فجر افتتاح می شود.
امروزه  افزود:  شیراز  شهردار 
به خصوص  دوچرخه  از  استفاده 
در شهرهای بزرگ یک ضرورت 
شهرداری  و  می شود  محسوب 
مسیرهای  ایجاد  با  نیز  شیراز 
استفاده  زمینه  دوچرخه سواری، 
شهروندان از دوچرخه را در سطح 

شهر فراهم می کند.
ممکن  اینکه  بابیان  اسکندرپور 
مسیرهای  اجرای  درروند  است 
از  برخی  دوچرخه سواری  ویژه 
دادن  دست  از  به  نسبت  کسبه 
واحد  مقابل  خودرو  پارک  جای 
گفت:  شوند،  معترض  تجاری شان 
مکان های  مقابل  عمومی  فضای 
به تمامی شهروندان  مربوط  تجاری 
به عنوان  نباید  و  است  شهر  و 
اختیار  در  کناره  پارکینگ های 

یک فرد یا مجموعه قرار بگیرد.

باید  شهر  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
نه  و  شود  ساخته  شهروندان  برای 
خیابان ها  کرد:  اضافه  خودروها، 
استفاده  برای  مسیری  معابر  و 
ترافیک  روان سازی  و  شهروندان 
است و ایجاد خیابان با هزینه بالا 
پارکینگ  به  آن  تبدیل  سپس  و 
محسوب  شهر  به  ظلم  یک  کناره 
ساخت  با  می توان  لذا  می شود، 
مسیرهای ویژه دوچرخه سواری در 
کنار معابر فرصت حضور هر چه 
را  بیشتر شهروندان در سطح شهر 

فراهم کرد.
ترافیک  و  حمل ونقل  معاون 
شهرداری شیراز نیز در این بازدید 
از  کیلومتر   ۶۰ هم اکنون  گفت: 
شیراز  شهر  دوچرخه سواری  مسیر 
شهر  شعار  تحقق  راستای  در 
قرارگرفته  موردمطالعه  انسان محور 
مسیر  این  از  کیلومتر   ۲۲ که 
به  فجر  مبارک  دهه  مناسبت  به 

بهره برداری می رسد.
نصب  به  اشاره  با  زوربخش 
مسیر  در  پلاک خوان  دوربین های 
افزود:  دوچرخه سواری  ویژه 
موتورسیکلت های  و  خودروها 
این مسیر شوند،  متخلفی که وارد 

قاطعانه جریمه خواهند شد.
وی اضافه کرد: به شهروندان این 
بوستان  در  که  می دهم  را  نوید 
دوچرخه سواری  پیست  جنت 
هزار  سه  مساحت  به  حرفه ای 
و  است  احداث  حال  در  مترمربع 
سال  در  پیست  این  داریم  تلاش 

جدید به بهره برداری برسد.
ترافیک  و  حمل ونقل  معاون 
اینکه  بابیان  شیراز  شهرداری 
سیستمی  دوچرخه سواری  سیستم 
انسان محور و تأمین کننده سلامت، 
پاک  هوای  و  اجتماعی  نشاط 
شیراز  داریم  تلاش  افزود:  است، 
دوچرخه سواری  پایلوت  شهر  به 
با  و  شود  تبدیل  کشور  سطح  در 
حمایت شهروندان بتوانیم فرهنگ 
یک  به عنوان  دوچرخه  از  استفاده 
کنیم؛  نهادینه  را  وسیله حمل ونقل 
با  می کنم  تقاضا  شهروندان  از  لذا 
وسیله  به عنوان  دوچرخه  انتخاب 
مشارکت  افزایش  و  حمل ونقل 
ویژه  مسیرهای  در  حضور  و 
در  مهم  نقشی  دوچرخه سواری، 
شخصی  خودروهای  تردد  کاهش 
و تک سرنشین در سطح شهر داشته 

باشند.
ایستگاه خط یک  از  بهره برداری 
قطارشهری میدان امام حسین )ع( 

در دهه فجر
دوره ای  بازدید  در  شیراز  شهردار 
سطح  عمرانی  پروژه های  از 
شهری  قطار  ایستگاه  از  شهر 
تقاطع  و  )ع(  حسین  امام  میدان 
امیرکبیر-  مطهری-  سطحی  سه 
رئیس  کرد.  بازدید  نیز  رحمت 
سازمان حمل ونقل ریلی در بازدید 
اسکندرپور از پروژه ایستگاه قطار 
)ع(  حسین  امام  میدان  شهری 
فجر  دهه  در  داریم  تلاش  گفت: 

شهری  قطار  یک  خط  ایستگاه 
به  را  )ع(  حسین  امام  میدان 
ایستگاه  این  برسانیم.  بهره برداری 
تقاطع خط یک و دو قطار شهری 
مراحل  هم اکنون  و  است  شیراز 

عمرانی آن در دست اجراست.
مرادی بابیان اینکه بهره برداری از 
این ایستگاه نقش مهمی در افزایش 
تعداد مسافرین قطار شهری شیراز 
حال  در  افزود:  داشت،  خواهد 
حاضر روزانه حدود ۶۵ تا ۷۰ هزار 
که  می کنند  استفاده  مترو  از  نفر 
میدان  ایستگاه  از  بهره برداری  با 
مسافران  تعداد  )ع(  حسین  امام 
افزایش  درصد   ۲۰ قطارشهری 

خواهد یافت.
تاکنون  اینکه  به  اشاره  وی ضمن 
برای  تومان  میلیارد   ۷۰ از  بیش 
شده  هزینه  ایستگاه  این  احداث 
ایستگاه  کرد:  خاطرنشان  است، 
)ع(  حسین  امام  میدان  تقاطعی 
مساحت  مترمربع  هزار   ۳۰ حدود 
تکمیل  که  دارد  اجرایی  عملیات 
نهایی آن حدود ۱۵۰ میلیارد هزینه 
کامل  بهره برداری  همچنین  دارد. 
تقاطع خط  ایستگاه که در  این  از 
دارد  قرار  قطار شهری  دو  و  یک 
شمال-  ترافیک  کاهش  به  منجر 

جنوب کلان شهر شیراز می شود.
بر اساس این گزارش، فاز نخست 
کلان شهر  دوچرخه سواری  مسیر 
شیراز حدفاصل پایانه اتوبوس رانی 
و  عفیف آباد  باغ  تا  نمازی  میدان 
اجراست.  حال  در  بعثت  پارک 
مسیرهای دوچرخه سواری بر اساس 
برنامه ریزی طی سه فاز در محدوده 
مرکزی شهر اجرا می شود که در 
نمازی  پایانه  حدفاصل  اول  فاز 
بعثت  پارک  و  عفیف آباد  باغ  تا 
هسته  در  سوم  و  دوم  فازهای  و 
مرکزی شهری اجرایی خواهد شد. 
همچنین تقاطع غیرهمسطح جوادیه 
به  به صورت دو پل مجزا هرکدام 
لوپ  چهار  دارای  متر،   ۱۱۰ طول 
متر و چهار  به طول ۸۶۰  شبدری 
رمپ به طول یک هزار و ۵۰۰ متر 
که مجموعاً با احتساب راستگردها 
مسیر  کیلومتر  پنج  به  نزدیک 
در  تقاطع  این  است.  شده  احداث 
بزرگراه های  بین  ترافیک  توزیع 
و  محلاتی  آیت الله  و  کمربندی 
و  دارد  اساسی  نقشی  صنایع  بلوار 
با بهره برداری از آن سهم بزرگراه 
شاهد  اکنون  که  محلاتی  آیت الله 
در  است  کمی  مرور  و  عبور 
هدایت ترافیک بیشتر می شود. در 
جوادیه  غیرهمسطح  تقاطع  پروژه 
تن   ۴۶۸ و  هزار  یک  از  بیش 

مترمربع  هزار   ۵۹ آرماتوربندی، 
آسفالت، ۴۰ هزار و ۵۰۰ مترمربع 
 ۸۰۰ و  هزار   ۲۱ قالب بندی، 
 ۶۳ بالغ بر  و  بتن ریزی  مترمکعب 
زیرسازی،  عملیات  مترمربع  هزار 
۱۵۷ هزار مترمکعب خاک ریزی، 
و  پی کنی  مترمکعب  هزار   ۳۰
خاک برداری و ۲۸۱ تن گاردریل 
انجام شده است. همچنین با احداث 
پروژه در حدود چهار هکتار  این 
شهری  سبز  فضای  به  درختکاری 

کلان شهر شیراز افزوده می شود.
امام  میدان  قطارشهری  ایستگاه 
هزار   ۳۰ حدود  با  )ع(  حسین 
ایستگاه  یک  زیربنا  مترمربع 
یک  خط  تلاقی  محل  و  تبادلی 
شیراز  قطارشهری  دو  خط  و 
با   ایستگاه  این  می شود.  محسوب 
عمیق ترین  از  یکی  عمق  متر   ۳۰
است  شیراز  متروی  ایستگاه های 
سکو  به صورت  و  طبقه   ۳ در  که 
 ۶ دارای  و  شده  احداث  جزیره ای 

مسیر ورودی و خروجی است.
مطهری- سطحی  سه  تقاطع 
تکمیل  باهدف  امیرکبیر- رحمت 
رینگ  اصلی  شریان های  از  یکی 
روان سازی  شیراز،  درون شهری 
تردد  ایمنی  افزایش  ترافیک، 
زمان  کاهش  و  کمربندی  در 
حال  در  درون شهری  سفرهای 
این  از  بهره برداری  است.  ساخت 
پروژه به دلیل همجواری با بوستان 
جنت، اتصال چند شریان اصلی در 
محورهای شلوغ شهر و قرارگیری 
سمت  از  شیراز  شهر  ورودی  در 
بوشهر، از اهمیت بالایی برخوردار 
بزرگی  تحول  آن  افتتاح  و  است 
ترافیک  تسهیل  و  بازگشایی  در 
ورودی شهر شیراز، بلوار امیرکبیر 
و  می کند  ایجاد  رحمت  بلوار  و 
گره گشای ترافیک ورودی جنوب 
امیرکبیر  محور  از  شیراز  غربی 
سه  تقاطع  پروژه  بود.  خواهد 
سطحی مطهری- امیرکبیر- رحمت 
که بیش از پنج کیلومتر طول دارد، 
بزرگترین  ازجمله  حال حاضر  در 
طرح های عمرانی شهر شیراز است 
که می توان گفت ازنظر ابعادی ۶ 
معالی  )پل  بصیرت  تقاطع  برابر 
آباد( و دو برابر تقاطع میدان معلم 

است.

آموزش  سنجش  مرکز  رئیس 
درباره  آموزش وپرورش  وزارت 
مصوبه شورای سنجش مبنی بر ورود 
ظرفیت  درصد   ۸۵ به  کنکور  بدون 

دانشگاه ها توضیحاتی ارائه کرد.
گفت وگو  در  عمادی  عبدالرسول 
وزیر  توییت  درباره  ایسنا،  با 
آموزش وپرورش مبنی بر »خداحافظی 
با کنکور« و مصوبه شورای سنجش 
»ورود  بر  مبنی  دانشجو  پذیرش  و 
ظرفیت  درصد   ۸۵ به  کنکور  بدون 
سال  پنج  کرد:  اظهار  دانشگاه ها« 
پذیرش  و  سنجش  قانون  اجرای  از 
قانون  این  در  و  می گذرد  دانشجو 
باید   ۹۷ سال  از  که  بود  شده  تأکید 
بدون  دانشگاه ها  ظرفیت  درصد   ۸۵

کنکور پر شود.
است  سالی  اولین  امسال  افزود:  وی 
از ثبت نام کنکور سراسری،  قبل  که 
ظرفیت این ۸۵ درصد رشته های آزاد 
و  می شود  اطلاع رسانی  کنکور  از 
بدون آن که داوطلبان نیاز به شرکت 
به  مستقیم  باشند  داشته  کنکور  در 
رشته های  اجرای  محل  دانشگاه های 
در  و  می کنند  مراجعه  موردنظر 

اولیه  ثبت نام  دانشگاه  وب سایت 
خود را انجام می دهند. وی ادامه داد: 
سازمان سنجش فرایند کار را به زودی 
اعلام خواهد کرد و همه دانشگاه هایی 
که ظرفیت آزاد از کنکور دارند اعم 
از دولتی، آزاد، پیام نور و غیرانتفاعی 
بود.  خواهند  مصوبه  این  مشمول 
رئیس مرکز سنجش آموزش وزارت 
سوابق  اینکه  بابیان  آموزش وپرورش 
عمل  ملاک  دانش آموزان  تحصیلی 
خود  مدارک  داوطلبان  گفت:  است 
ارائه  دانشگاه  به  ثبت نام  از  پس  را 
از  پس  دانشگاه  درنهایت  و  می کنند 
بررسی مدارک اعلام پذیرش خواهد 
این  اینکه آیا  به  پاسخ  کرد. وی در 
تنها برای داوطلبان نظام جدید  قانون 
بدون  پذیرش  گفت:  می شود؟  اجرا 
به نظام  ربطی  دانشگاه ها  در  کنکور 

قدیم یا جدید بودن ندارد.
شرایط  اعلام  زمان  درباره  وی 
اظهار  کنکور  از  آزاد  دانشگاه های 
تصویب  به  مربوط  شیوه نامه  کرد: 
رسیده و باید از سوی دبیرخانه شورای 
سازمان  یعنی  پذیرش  و  سنجش 

سنجش اعلام شود.

جزئیاتی از »ورود بدون کنکور به ۸۵ درصد 
ظرفیت دانشگاه ها« اعلام شد

هشدار پلیس در مورد افزایش غیرعادی فالوورها

۴۰ هزار البسه پلیس به دوربین مجهز 
می شود

 لایحه مدیریت یکپارچه شهری بهمن ماه
به دولت می رود

 لایحه مدیریت یکپارچه شهری بهمن ماه
به دولت می رود

عضو هیئت رئیسه اتاق بازرگانی فارس تأکید کرد؛
لزوم جابه جایی پتروشیمی های فارس

تحلیل خبر
گروه تحلیل خبر روزنامه طلوع

تحلیل این خبر را در ستون سمت راست بخوانید

معاون سازمان نوسازی مدارس کشور:

شهردار شیراز:

از هر دری کلامی


